
Jaarvergadering 

Woensdag 24 januari 2018 

Afmeldingen: Jacques van Dijk, Coen Gabriels, Frank Meeuwissen, Henk Mertens, Theu van 
Roy, Henk Verheyen, Harrie Vossen, Riet van de Wouw 

1.0 Opening. 
1.1 Voorzitter opent de bijeenkomst om 19.45 uur en heet allen welkom. Op de 

bijeenkomst zijn 46 leden aanwezig. 
2.0 Mededelingen . 
2.1 Op de jaarvergadering was Hans Korsten van het project Platteland In Ontwikkeling 

uitgenodigd om het onderdeel natuur binnen dit project nader toe te lichten. Presentatie 
kwam te vervallen ivm ziekte van de spreker. 

2.2 Nieuwe leden. Vanaf 1 januari zijn de volgende personen aangemeld als lid: Christian 
en Folkert Bakker, Frans Boonen, Els Hoeben, Erik Phillipus, Koos Verheyen, Remco 
Verheyen. Allen hartelijk welkom bij de vereniging. 

2.3 Jaarprogramma. Volgt. Moeten bij twee sprekers nog nadere afspraken worden 
gemaakt. Jan Kolsters, lezing over Groene Specht en Erwin Christus over de 
geschiedenis van het Kempenbroek. 

2.4 Anton Panhuysen, Jos Kunnen. Voorzitter spreekt Jos Kunnen toe die ondanks zijn 
ziekte toch aanwezig kan zijn. Jos is herstellende van de behandelingen. Voorzitter 
memoreert  Anton Panhuijsen in verband met zijn overlijden.  Bij de crematie was een 
flinke afvaardiging van de vereniging aanwezig. Vereniging heeft vier dozen met 
vogelboeken van de familie ontvangen die op de bijeenkomst werden aangeboden. 
Tevens heeft  Anton  €100,- aan de vereniging nagelaten. Familie is hiervoor bedankt.  

2.4 Basiscursus. Cursus begint in februari en is weer volgeboekt. 
2.5 Mat Knapen. Mat stopt met coördinatie van de kerkuilenwerkgroep. Voorzitter dankt 

Mat voor vele jaren trouwe inzet en overhandigd een attentie. 
3.0 Bijzondere waarnemingen 
3.1 Door diverse leden worden bijzondere waarnemingen doorgegeven 

4.0 Ingekomen/uitgaande stukken 
4.1 Namens zeven natuurverenigingen is aan de gemeente een brief gericht in verband met 

oneigenlijk grondgebruik door landeigenaren. Gaat onder andere om stukken 
gemeentelijke berm die bij percelen worden getrokken. Verzoek aan gemeente om in 
situatie in Nederweert in kaart te brengen en waar nodig stukken grond terug te 
vorderen. Bermen zijn in het cultuurland van groot beland voor flora en fauna. 

4.2 Tegelijk met de jaarvergadering is in de Reigershorst in Eind, een presentatie over het 
beheerplan Banen/Sarsven. 

4.3 Zoals bekend hebben we van de gemeente Nederweert het gemeentecompliment 
mogen ontvangen. Op de nieuwjaarsreceptie werd de onderscheiding uitgereikt. 
Voorzitter reikt het beeldje uit aan erelid Harrie Doensen. Mag tijdelijk bij Harrie op 
de schouw staan en zal verder binnen de vereniging rouleren. 

5.0 Financieel verslag 2017. 
5.1 De penningmeester geeft uitleg over de inkomsten en uitgaven van de vereniging. 

Vereniging heeft over 2017 wederom een positief saldo behaald. Voor het jubileum is 
een mooi bedrag gereserveerd. Penningmeester geeft een toelichting op de totale 
kosten van het jubileum in 2018 inclusief de boekuitgave. Er is kostenneutraal 
begroot. 
De vergadering is akkoord gegaan met deze begroting.  



6.0 Controle kascommissie 
6.1 Ger Sentjens en Mark Koolen hebben de kas gecontroleerd. Ger spreekt de 

vergadering toe en zegt dat er geen onregelmatigheden zijn geconstateerd; het klopte 
‘perfect’. Ger verzoekt de vergadering om de penningmeester decharge te verlenen 
voor het boekjaar 2017, waarvan akte. 

7.0  Benoeming kascontrole commissie. 
7.1 Ger Sentjens is aftredend en volgens roulatie niet herkiesbaar. Ger bedankt voor je 

inzet. Mark Koolen begint aan het tweede jaar en wordt geassisteerd door Theo 
Burgers. 

8.0 Jaarverslag 2017 
8.1 Secretaris doet verslag van het verenigingsjaar 2017. Er zijn geen op- of 

aanmerkingen. 
9.0 Bestuursverkiezing. Ria Klaessens (bestuurslid) en Thijs Loven (secretaris) zijn 

aftredend en stellen zich herkiesbaar.  
9.1 Er hebben zich geen tegenkandidaten gemeld. Ria en Thijs worden door de 

vergadering voor een nieuwe periode herkozen. 
10.0 Bekendmaking VWG lid van het jaar 
10.1 Har Luyten werd beneomd tot lid van het jaar. Har verzorgt al enkele jaren met veel 

enthousiasme de coördinatie van de steenuilenwerkgroep. Bovendien heeft Har samen 
met zijn zoon Mark een subsidie van euro 1550,- binnen gehaald. Hiervan zijn een 20-
tal nieuwe kasten gemaakt. 

11.0 Uitreiking wisseltrofee de GoudenSlagpen 
11.1 Jos Reemers viel de eer te beurt om de Gouden slagpen te ontvangen. Jos is een zeer 

gewaardeerd lid en op vele fronten actief: onder andere inventariseren, 
watervogeltelling, basiscursus, initiatiefnemer van de vlechtheg, ontwerpt kasten voor 
de Slechtvalk, maakt kasten voor Kerkuilen, bedenker van de Gouden Slagpen en is 
voorzitter van de vereniging geweest. Voorzitter bedankt Jos voor zijn grote inzet en 
overhandigt de trofee en een attentie. 

12.0 Jubileumprogramma 2018 
12.1 Voorzitter en penningmeester geven een toelichting op het jubileumprogramma. Dit 

programma kwam mede tot stand door de inzet van de jubileumcommissie. Ria 
Klaessens is namens het bestuur in de commissie vertegenwoordigd. Het programma 
is in een boekje samengevat en onder leden, voormalige cursisten en relaties verspreid. 

13.0 Vernieuwde website 
13.1 Jo Kluskens geeft een toelichting op de vernieuwde website. De moderne en frisse 

opmaak wordt goed ontvangen. Veel dank is verschuldigd aan Eric Philipus. Eric heeft 
de nieuwe website geheel gratis voor de verenging gemaakt. Hiervoor heel veel dank. 
De website wordt nu beheerd door Mat Knapen en Eric Phillipus. 

14.0 Rondvraag 
14.1 Bij het 20 jarig jubileum werd  voor de overleden leden op landgoed Philomenahoeve 

een gedenkboom geplant. Boom is echter beschadigd door reewild en heeft het niet 
gered. Jos Reemers, Jack vd Heuvel en Math Fiddelaers hebben een nieuwe boom 
aangeplant. 

15. 0 Sluiting 
15.1 Voorzitter sluit de bijeenkomst om 21.45 en dankt allen voor de inbreng. 
 
 


